
NÁŠ TŘÍDNÍ KŘEČEK TIMMY  

 

 

Dne 18. října 2018 jsme se v naší sedmé 

třídě složili na křečka a já ho ještě týž den 

koupila. Na druhý den jsem ho přinesla do 

školy. Moc jsem se těšila, až ho všichni 

uvidí. Holka se měla jmenovat Lilly, ale 

nakonec máme kluka Timmyho. Nevěděli 

jsme, jaké mu dáme jméno, kdyby to byl 

kluk. A tak jsme se rozhodli pro jméno 

Timmy. A jak to všechno vůbec začalo?  

Jednoho dne Adélku Václavíkovou napadlo, že si do třídy můžeme 

pořídit nějaké zvířátko. Tak jsme přemýšleli a přemýšleli a napadl nás 

křeček. Řekli jsme to našim spolužákům a ti s tím souhlasili. Šli jsme 

to tedy říct naší paní učitelce a poté paní ředitelce. Popravdě to 

vypadalo celkem slibně. Asi tak za týden a půl jsme dostali papíry na 

křečka, jestli ho tedy můžeme mít nebo ne.  

Museli jsme splňovat určité náležitosti, co se křečka týče. Jestli 

nemáme na něj alergii, nebo alergii na piliny atd. Nikdo naštěstí nebyl 

proti, ani ze zaměstnanců školy. V tu chvíli jsme byli strašně moc 

šťastní. Ještě v ten den jsem ho jela koupit s rodiči do Prostějova do 

ZVERIMEXU. Tam jsem mu koupila i jídlo, pítko, kolotoč do klece, 

misky a podestýlku. Klec, do které jsme ho dali, nám půjčil Adem 

Šterev. Na druhý den jsem ho dovezla do školy.  

Všichni byli šťastni. Jsem ráda, že jsme si vybrali křečka jako je Timmy. 

Je moc hodný, nekouše a doufám, že ani kousat nebude. Máme ho 

moc rádi a rádi si s ním hrajeme, staráme se o něho. Je to náš nejlepší 

kamarád. 

                                                              Aneta Vičarová, 7. ročník 


